
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

 Protokół nr II/2024  

z II sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, która odbyła się 23 maja 2024 r. w sali 

nr 23 Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:13. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

Obrady prowadziła - Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego  – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska  

- Adwokat – Izabela Młodzińska 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego -  Katarzyna Markowska, Iwona Ewertowska, Alicja 

Kurnikowska  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

7. Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

8. Powołanie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

9. Powołanie Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

10. Powołanie Komisji Problematyki Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

11. Powołanie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska 

odpadów komunalnych w Lipowcu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

zadania zarządzania drogą wojewódzką w granicach administracyjnych miasta Nowe 

Miasto Lubawskie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 

Środowisko”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę w ramach kolejnej umowy, na czas 

oznaczony 3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Sprawy bieżące. 

21. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 
Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes dokonała otwarcia II sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.  

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes na sekretarza obrad zaproponowała 

radnego Krzysztofa Hoppe, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska przy 14 

głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „ wstrzymujących się” w obecności 14 radnych 

wybrała radnego – Krzysztofa Hoppe na sekretarza obrad.  

Imienny wykaz głosowania radnych nr 1 stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła  zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes przedstawiła porządek obrad II sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w biurze nr 32 Urzędu Miejskiego, jak 

również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Radni nie wnieśli 

uwag do protokołu.  



Protokół z I sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty przy 14 głosach „za”, 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 2 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie: 

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę do wiadomości. 

Ad. pkt 6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała kandydatury do Komisji 

Rewizyjnej. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  

Nowym w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 3 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Uchwała nr II/5/2024 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała kandydatury do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Nowym w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 4 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Uchwała nr II/6/2024 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała kandydatury do Komisji 

Budżetu i Finansów. 



Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w Nowym w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 5 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Uchwała nr II/7/2024 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała kandydatury do Komisji 

Rozwoju Gospodarczego. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Nowym w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 6 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Uchwała nr II/8/2024 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała kandydatury do Komisji 

Problematyki Społecznej. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Problematyki Społecznej Rady 

Miejskiej w Nowym w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 7 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Uchwała nr II/9/2024 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes odczytała kandydatury do Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Z kolei Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Nowym w Nowym Mieście Lubawskim. 



Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 8 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Uchwała nr II/10/2024 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 9 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Uchwała nr II/11/2024 – stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 10 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

Uchwała nr II/12/2024 – stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Ad. pkt 14 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Kurzętnik na realizację rocznego monitoringu poeksploatacyjnego składowiska odpadów 

komunalnych w Lipowcu. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 11 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Uchwała nr II/13/2024 – stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

Ad. pkt 15 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Województwa Warmińsko - Mazurskiego zadania 

zarządzania drogą wojewódzką w granicach administracyjnych miasta Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 12 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

Uchwała nr II/14/2024 – stanowi zał. nr 24 do protokołu. 



Ad. pkt 16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 26 lutego 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 13 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Uchwała nr II/15/2024 – stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

Ad. pkt 17 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę w ramach kolejnej umowy, na czas oznaczony 

3 lat w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Radny Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski zadał pytanie czy w projekcie uchwały nie powinno 

być wpisane, że jest miesięczny okres wypowiedzenia. 

Kierownik Referatu Mienia Komunalnego i Ochrony Środowiska – Katarzyna Markowska 

odpowiedziała, że szczegółowe warunki zawarte są w umowie dzierżawy a nie w uchwale. 

Rada Miejska przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 14 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Uchwała nr II/16/2024 – stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

Ad. pkt 18 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes po odczytaniu poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 15 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Uchwała nr II/17/2024 – stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

Ad. pkt 19 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji ani zapytań. 

Ad. pkt 20 

W sprawach bieżących głos zabrali: 

Radny Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski zadał pytanie na jakim jest etapie i kiedy będzie 

wykonana przebudowa łącznika przy ul. Tysiąclecia i Sadowej. 



Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że ze względu na 

budżet to zadanie nie będzie realizowane z samych środków własnych. Inwestycja zostanie 

zrealizowana jeśli gmina pozyska środki zewnętrzne. Dodał, że zadanie to mogło być już 

zrealizowane przy okazji przebudowy ul. Sadowej.  

Radny Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski odpowiedział, że poprzednia władza znalazła w 

budżecie środki na to zadanie i jest zdziwiony, tym bardziej, że pewne procedury dotyczące 

tego zadania zostały podjęte jeszcze przed wyborami. Uważa, że inne inwestycje Burmistrz 

też będzie zdejmował z planu inwestycyjnego. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że nie wstrzymuje prac 

nad wykonaniem dokumentacji technicznej łącznika. Dokumentacja powstanie i będzie 

czekała do momentu uzyskania odpowiedniego dofinansowania. 

Radny Rady Miejskiej – Andrzej Jankowski poruszył temat dyżurów aptek w powiecie. Prosi o 

interwencje u Starosty, ponieważ mieszkańcy jeżdżą do Biskupca, gdzie apteka powinna mieć 

dyżur a jest zamknięta. Prosi również o interwencję do Wód Polskich o obkoszenie Groblicy. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski zadeklarował rozmowę ze Starostą 

oraz Wodami Polskimi w tych sprawach.  

Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe zwrócił uwagę na problem związany z dużą ilością 

wody spływającej do Ogrodu Róż z terenu magazynu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że zorganizuje 

spotkanie z właścicielem działki, z której spływa woda. 

Radny Rady Miejskiej – Radosław Szczepański przeprosił za wyrażenia w stronę urzędników 

podczas swojej działalności wolontariackiej. Poruszył temat działalności gospodarczej na 

Rynku oraz zaproponował dyskusję na Komisji Rozwoju Gospodarczego nad uruchomieniem 

programu dotyczącego wsparcia miasta, aby reklamować przedsiębiorstwa w mieście. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że jest otwarty na 

wszelkie działania. Przeprowadził już pierwsze spotkania z przedsiębiorcami, na których padły 

pewne pomysły. 

Ad. pkt 21 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena 

Kortes zamknęła obrady II sesji Rady Miejskiej.  

 

 

Sekretarz obrad:                                                   Przewodnicząca Rady Miejskiej: 

           Krzysztof Hoppe           Magdalena Kortes 


